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https://www.100test.com/kao_ti2020/573/2021_2022_2009_E5_B9_

B43_E6_9C_c9_573026.htm 本预测适用于亚太地区，包括中国

大陆地区，港澳台地区，澳洲及日韩等。 3月14日考试回顾：

听力： 三旧一新，Section 2= V30080S2(翡翠冰糖3月21日预

测B级重点)，Section 3= V30085S3(翡翠冰糖3月21日预测A级

重点第一个)，Section 4=V37S4 。 阅读： A类阅读题目分别为

：音乐疗法；面容重建；语言的流失。 写作： A类作文题目

： Task 1: 地图题：同一个地区过去和现在的对比 Task 2：

More and more students are choosing to study in another country

for higher education. Do the benefits outweigh the drawbacks? 口语

： 口语各地话题均在预测中，所以说在考前冲刺阶段大家按

照100test预测准备即可！如时间充足，可参看100test口语机经

。 3月21日考试展望： 两旧两新和三新一旧占机率各占40%，

三旧一新机率20%，全新几率为0，重点看一下V30***,V08***

，V07***。 写作预测可注意一下经济类、教育类、生活类相

关话题，还要注意一下图表比较，流程图以及书信类。 阅读

预测基本没用，但是也很大可能会有旧题出现，有时间也可

以浏览一下08年年阅读机经。 口语看预测及机经还是相当有

用的。有时间看一下100test网站雅思口语类新闻。 听力预测

： A级重点： V30037s1s3s4 V30038s1s2s3 V30042s1s3s4

V30044s1s2s3 V30049s1s2s3 V30052s2s3s4 v30059s2s3s4

V30060s1s3s4 V30072s1s3s4 V05147s2s3 V05301 V50110s2s3s4

V06148s3s4 V06102s2s4 V06108s2s3 V06110s1s2 V06113s2s4

V06140s1s2 V06316 V20023s1s2s4 V070714s1s2 V07143s1s4



V07147s1s4 V07148s1s3s4 V080202S4 V080214S1S2S3 V08124S2

V08231s3s4 V08118 V08140S1S2 V08139S3 V08138S1S2 B级重点

： V30032s1s2 V30039s1s3 V30040s2s4 V30041s2s4 V30043s3s4

V30045 V30058s1s2 V30061s1s2s4 V30062s2s3s4 V30064s1s2

V30033s1s3s4 V30034S1S3S4 V30036s1s3s4 v50116S2S4

V50233s2s4 V06141s1s2s3 V06144s1s3 V06146s1s2 V07112S4

V07114S1S2 V08120S1S24 V08136S2S3 V08135S1S4 V08134S3S4

V08129S1S4 V07132s1s2 V07134s2s3s4 V07135s1s2s3 V07138s2s3 

阅读预测： 汽车发展天才儿童美国肥胖龙诞香航海数码打印

动物行为美国电影发展历史开发冰山远程教育乌鸦制造工具

火星珍稀植物手势企业发展蚂蚁智商古代钱币E-LEARNING

香蕉种植讨论艺术Blind of exchange市场管理香水婴儿的模仿

能力小冰期风筝修建金字塔acial emotion恐龙足迹英国利用潮

汐发电心理实验儿童发展植物净水电影评论 写作预测： 1.

Some people think that teachers should be responsible for teaching

students how to judge right and wrong and how to behave well.

Some say that teachers should only teach students academic subjects.

Discuss both views and give your opinion. 2. Many people say that

we have developed into a “throw-away” culture, because we are

filling up our environment with so many plastic bags and rubbish

that we cannot fully dispose of. To what extent do you agree or

disagree with this opinion and what measures can be taken to reduce

this problem? 3. Today’s children are living under more pressure

from the society than children in the past. To what extent do you

agree or disagree with the opinion? 4. Many people think we suffer

from heavier work pressure than before while enjoying less leisure



time. What’s your opinion? 5.English is making many lesser

known languages die out each year.To what extent do you think the

advantages outweigh the disadvantages? 6. Advertising improves the

quantity of sales, but not the quality of goods. To what extent do you

agree? 7.给消费者维权单位写一封电器售后服务投诉信。 8.

Today, people are conducting their daily tasks with the assists of

computers. Some experts are concerned that the phenomenon may

lead to the deterioration of peoples practical abilities. To what extent

do you agree or disagree? 9. Nowadays, the young people are leaving

school and unable to find a job. What are the individual and social

reasons for this phenomenon? What measures can be taken to solve

this problem? 10. With the development of society, many customs

and habits have changed a lot. Is it a good or bad phenomenon?

What is your opinion? 100Test 下载频道开通，各类考试题目直

接下载。详细请访问 www.100test.com 


